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JUDETUL ARGES 

CONSILIUL LOCAL CORBENI 

PROCES VERBAL 

 

              Incheiat astazi 18.05.2020, la sediul Consiliului Local Corbeni, in sedinta extraordinara a acestuia convocata 

de indata. 

              Sedinta a fost convocata prin dispozitia nr. 118/15.05.2020,  emisa de Primarul comunei Corbeni si se 

desfasoara legal in prezenta unui numar de 15 consilieri, din totalul de 15 consilieri in functie. 

              La sedinta participa domnul Mateescu Virgil Remo - Primarul comunei Corbeni, doamna Vacaru Ioana - 

secretar general, doamna Sovarel Luminita - inspector in cadrul Biroului Buget Finante, domnul Popescu Andrei Ion 

- consilier juridic in cadrul compartimentului juridic si d-ra Giulea Mariana – consilier juridic in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului . 

             Domnul Turbureanu Ion propune presedinte de sedinta pe luna mai 2020, pe domnul Arman Ionut 

Alexandru. Se supune la vot propunerea si se aproba cu unanimitate de voturi.  

             Domnul Arman Ionut Alexandru, presedinte de sedinta ales pentru luna mai 2020, prezinta ordinea de zi 

dupa cum urmeaza: 

1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pe luna mai 2020,  proiect initiat de domnul 

Primar Mateescu Virgil Remo. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea schimbarii  destinatiei imobilului în care a functionat Grădinița cu 

program normal Oești, din imobil cu destinatia de invatamant in imobil cu destinatia de cabinete medicale, 

proiect initiat de domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al Consiliului Local 

Corbeni, proiect initiat de domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investitii ,, Infiintare sistem de distributie gaze naturale in satele Corbeni, Bucsenesti, Oestii 

Pamanteni, Oestii Ungureni, Poienari si Rotunda, apartinatoare comunei Corbeni, judetul Arges’’, proiect 

initiat de domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli al comunei Corbeni 

pe trimestrul II al anului 2020, proiect initiat de domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar pe anul 2019 

     , proiect initiat de domnul Primar Mateescu Virgil Remo. 

7. Probleme curente. 

            Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi.  

Se supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 18.02.2020 si se aproba cu unanimitate de 

voturi. Se supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare, din data de 26.02.2020. Avand in vedere ca nu sunt 

obiectiuni se aproba cu 14 voturi pentru si o abtinere ( Iosif Aurel).  

           Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea schimbarii  destinatiei imobilului în care a functionat 

Grădinița cu program normal Oești, din imobil cu destinatia de invatamant in imobil cu destinatia de cabinete 

medicale. Se arata ca s-a obtinut avizul conform al Ministrului  Educatiei si Cercetarii, iar perioada pentru care s-a 

aprobat schimbarea destinatiei imobilului este de 5 ani. Domnul Iosif Aurel precizeaza ca pe cladirea dispensarului 

din Oesti  este un anunt de vanzare a acelui spatiu. Domnul Motoi Cristian considera ca si in cazul in care  se vinde, 

nu trebuie sa fie schimbata destinatia acelei cladiri deoarece  a fost facuta de cetatenii din comuna. Domnul Arman 

Ion arata ca poate sa fie luat inapoi acel spatiu,  prin hotararea consiliului local. Domnul Michai Nicolae intreaba 

daca poate fi actionata in judecata d-na Pungoci. Domnul Popescu Andrei considera ca se poate face acest demers, 

insa mai sunt facute si extinderi ale acelei cladiri. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii, se supune la vot 

proiectul de hotarare si se aproba cu unanimitate de voturi .   

Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al 

Consiliului Local Corbeni. Domnul Primar arata ca fiecare consilier a avut materialele cu privire la acest proiect si a 

fost dezbatut in comisii si  intreaba daca mai sunt discutii.Domnul Iosif Aurel  intreaba ce s-a intamplat cu raportul 

Curtii de Conturi sau cu recuperarea penalitatilor de la Dincuta. Domnul viceprimar Nedelea Petre propune 

presedintelui de sedinta sa se discute strict referitor la proiectul de hotarare. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte 

discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea Studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investitii ,, Infiintare sistem de distributie gaze naturale in satele Corbeni, Bucsenesti, 

Oestii Pamanteni, Oestii Ungureni, Poienari si Rotunda, apartinatoare comunei Corbeni, judetul Arges’’. Domnul 

Margarita Marian intreaba daca este cuprins si satul Berindesti in proiect. Domnul Primar precizeaza ca se opreste 

conducta in satul nou , iar pentru restul comunei va merge pe extindere.Domnul Arman Ionut Alexandru intreaba cati 

km de retea sunt iar domnul Popescu Andrei precizeaza ca sunt cca 22 km.Domnul Primar arata  ca este necesar sa 

depuna aceste documente pentru finantare. Domnul Arman Ion afirma ca in mandatul 2008-2012 s-a mai intocmit un 

studiu pentru acest obiectiv, iar Valea Danului are finantare aprobata pentru un proiect asemanator. Domnul Primar 
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arata ca Valea Danului nu are finantare, fiind in acelasi stadiu ca si noi. Domnul Arman Ionut Alexandru intreaba ce 

se va intampla  daca nu se va deschide sesiunea pentru finantare prin PNDL, iar domnul primar precizeaza ca se va 

deschide sesiunea iar noi trebuie sa depunem actele.Domnul Popescu Andrei arata  ca prin modificarea OUG nr. 28 

se finanteaza si proiecte de extindere sau infiintare retele cu gaze si energie electrica, care nu erau inainte de 

modificarea acestei ordonante.Domnul Iosif Aurel intreaba cat a costat documentatia intocmita, daca acest obiectiv 

va fi viabil si de unde  va incepe acest proiect. Domnul Popescu Andrei informeaza ca proiectul a costat 125 mii lei + 

TVA iar din  solutia oferita de Distrigaz reiese ca  punctul de cuplare este de la intersectia DN cu DC 259 adica de la 

intersectia cu satul Bratesti printr-o conducta paralela pana la limita cu localitatea noastra.Domnul Iosif Aurel 

intreaba daca a existat aceasta solutie data de Distrigaz iar domnul Popescu afirma ca a existat aviz  emis de aceasta 

institutie, aviz care a mai fost prezentat intr-o alta sedinta a consiliului local. Prezinta spre informare solutia tehnica 

din acel aviz. Domnul Iosif Aurel considera ca suma platita este mare si nu se stie daca se va face acest 

proiect.Domnul Sopa Vasile este de parere ca daca nu vom incerca sa facem proiecte, nu vom realiza nimic in 

comuna. 

Domnul Margarita Marian intreaba daca conducta va merge doar pe DN sau se va ramifica si pe drumurile 

comunale. Domnul Popescu Andrei arata ca  se ramifica pe DC 303, 295, 254, iar domnul Arman Ionut Alexandru 

intreaba daca se extinde si pe Valea Oeasca. Domnul Primar precizeaza ca este inclusa in proiect  si o parte din acest 

drum, iar conducta va fi executata in asa fel incat pe viitor sa se poata alimenta toata comuna la gaze. Domnul 

Margarita Marian intreaba daca se pot alimenta si zone mai abrupte.Domnul primar afirma ca se vor putea alimenta, 

iar in proiect este inclusa toata comuna. Domnul Iosif Aurel intreaba care proiect este viabil acesta sau cel care il fac 

comunele invecinate. Domnul Primar afirma ca si Arefu va face actele cu aceasi firma . Domnul Arman Ion 

precizeaza ca anul trecut au existat finantari pentru gaze insa nu s-a facut nimic in acest sens, insa spera ca se va 

realiza acest proiect. Domnul Primar informeaza consiliul ca nu au existat finantari pe PNDL iar pe fonduri europene 

nu se fac astfel de finantari. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si 

se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli al 

comunei Corbeni pe trimestrul II al anului 2020. Domnul Margarita Marian solicita situatia cu asistentii personali ai 

persoanelor cu handicap si cu persoanele care primesc indemnizatii, situatie solicitata la sedintele pe comisii de catre 

domnul Turbureanu Ion. Avand in vedere ca nu  sunt si alte discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se 

aproba cu unanimitate de voturi. 

Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar pe anul 2019. 

Se arata ca s-a discutat acest proiect de hotarare in cadrul sedintelor comisiilor de specialitate.Domnul Arman Ion 

intreaba ce reprezinta plata facuta de primarie pentru golul de casa.Doamna Sovarel Luminita arata ca acest lucru  s-a 

aprobat  in luna ianuarie prin hotarare a consiliul local, pentru  achitarea salariilor si indemnizatiilor.Domnul Iosif 

Aurel afirma ca doua luni de zile nu s-a lucrat in cadrul instiutiei, s-a gresit si bugetul si se face si rectificare de 

buget. Doamna Sovarel Luminita arata ca au fost adrese de la finante pentru aceasta rectificare.Avand in vedere ca 

nu  mai sunt si alte discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru si un vot impotriva 

( Iosif Aurel). 

Se trece la discutarea ultimului punct inscris pe ordinea de zi, probleme curente.Domnul Margarita Marian 

arata ca s-a precizat ca se vor lua bani pentru salarii din fondul de rezerva si intreaba daca se vor pune acesti bani 

inapoi.Doamna Sovarel Luminita informeaza consilul ca se pot  lua bani din fondul de rezerva pentru efectuarea  

unor cheltuieli urgente sau neprevazute aparute in cursul exercitiului bugetar, si se poate alimenta pe parcurs fondul 

de rezerva daca vor exista posibilitati. Domnul Nedelea Petre considera ca  nici nu am fi avut dreptul sa luam bani 

din fondul de rezerva deoarece erau doar pentru situatii de urgenta.Doamna Sovarel Luminita afirma ca este o 

situatie de urgenta deoarece nu s-au platit salariile asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav.  Domnul 

Iosif Aurel solicit informatii  legate de greseala care s-a facut privind bugetul local.Doamna Sovarel Luminita 

precizeaza ca s-a trecut in fondul de rezerva  o suma mai mare decat era prevazut in lege. Sunt discutii.  

Se prezinta adresa de la Scoala Gimnaziala nr. 1 Corbeni prin care solicita achizitia de tablete pentru 135 de 

elevi din invatamantul primar si gimnazial si 22 din invatamantul prescolar, pentru a participa elevii la platforma 

educationala pe care se desfasoara orele. Domnul Michai Nicolae intreaba daca se pot  folosi si telefoanele in acest 

sens, iar domnul Primar considera ca se pot folosi si aceste dispozitive. Domnul Buhai Florin informeaza Consiliul 

ca s-a discutat in cadrul sedintelor la scoala despre acordarea unei sume de 200 de euro pentru realizarea unui proiect 

in vederea achizitionarii de calculatoare, fiind depuse in acest sens doar 8 dosare. Domnul Arman Ion precizeaza ca 

scoala prin conducerea pe care o are in prezent si pe care a avut-o , avea posibilitatea sa acceseze fonduri pentru 

realizarea diferitelor achizitii necesare desfasurarii activitatii, asa cum se desfasorara in alte institutii. 

Domnul Nedelea Petre precizeaza ca in perioada cand a fost membru in Consiliul de administratie al scolii, si 

a ridicat anumite probleme legate de  organizarea institutiei si de  procesul de invatamant, opozitia cadrelor didactie a 

fost vehementa spunandu-i-se ca acesta se poate ocupa doar de lucrari de zugraveli si  tencuieli ale scolii, si nu de 

alte probleme, iar de  problemele organizatorice  se ocupa conducerea scolii . Afirma ca Grupul Scolar a fost dotat cu 

tehnologie moderna, respectiv  tablete  si televizoare si este interesat unde sunt aceste echipamente deoarece ar putea 
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fi folosite  pentru scoala. Domnul Primar arata faptul ca cca 22 de calculatoare si 5 televizoare  au fost predate  scolii 

pe baza de proces verbal si sunt in laboratorul de informatica al scolii.  

Domnul Buhai Florin afirma ca in cadrul sedintei de la scoala s-a pus problema acordarii acestor tablete 

elevilor, insa nu exista garantia ca vor fi returnate in aceleasi conditii si nici sa se poata face  o selectie.Domnul 

Nedelea Petre il informeaza pe domnul Primar ca la Rodica Radea din satul Poienari , conducta de alimentare cu apa 

este sparta si solicita luarea masurilor corespunzatoare. Domnul Sopa Vasile arata ca, in urma acestor discutii,  multi 

dintre consilieri nu au considerat oportuna achizitionarea  acestor tablete, insa pentru  biserici imediat s-au alocat 

bani. Domnul Arman Ionut Alexandru afirma ca mai sunt 3 saptamani si se termina anul scolar iar in acest timp nici 

macar nu le putem  achizitiona, insa se pot  lua aceste tablete  pentru urmatorul an scolar. Domnul Michai Nicolae 

propune sa se gaseasca o solutie si fie ajutati, insa ar trebui sa li se acorde celor din clasa a VIII-a. Domnul Primar 

considera ca se va gasi o solutie pentru urmatorul an scolar.  

Domnul Primar informeaza ca a fost contatat de reprezentantii sectiei de politie de la Albesti care l-au 

informat ca au venit in localitate cetateni din strainatate , si solicita sprijinul consiliului local pentru identificarea 

acestor persoane pentru a fi introduse  in baza de date si a sta in izolare la domiciliu, in caz contrar vor intra in 

carantina si platesc toate taxele.  

Se prezinta cererea domnului Ionescu Stefan Marius prin care solicita deschiderea unei spalatorii auto si  

racordarea la reteaua de apa a comunei, lucrare care va fi executata pe terenul proprietate personala in punctul ,,La 

camp ,, din satul Oestii Pamanteni. Domnul Arman Ionut Alexandru arata ca isi monteaza apometru cu sigiliu pe el si 

intreaba care este pretul la apa, iar domnul Buhai Florin considera ca acesta ar trebui sa fie montat la limita 

proprietatii. Domnul Primar precizeaza ca pretul este 1,6 lei / mc. Domnul Iosif Aurel afirma ca era necesar sa se 

faca un calcul pentru a se vedea cat se plateste pentru statia de apa de la Oesti, deoarece costurile le asiguram din 

bugetul local, nu din taxele incasate. Domnul Primar afirma ca la consumul care este in prezent, costurile sunt mari. 

Domnul Sopa Vasile intreaba daca exista asigurarea ca vor avea apa toti cetatenii iar domnul Primar afirma ca in 

prezent este apa. Domnul Margarita Florin intreaba unde se vor duce apele reziduale rezultate in urma spalarii 

masinilor,  iar domnul Primar considera ca nu se pot scurge in canalizare, si este posibil sa aiba nevoie de aviz de la 

mediu, insa nu cunoaste exact aceste aspecte. Consiliul Local Corbeni este de acord, in principiu, cu racordarea la 

reteaua de apa, cu montarea apometrului.  

Domnul Margarita Marian considera  ca toate persoanele care consuma apa din retea in cantitati mari, pe 

perioada secetei sa aibe restrictii la folosirea acesteia , pentru a nu mai ramane fara apa potabila. Domnul Primar 

informeaza Consiliul ca exista o hotarare din anul 2010,  prin care cei care folosesc irational apa potabila sa fie 

debransati de la retea, iar in acest sens va face anunturi pe care le va afisa in comuna.Afirma ca multi cetateni iriga 

gradinile, asa cum s-a intamplat si cu domnul Petre Savu  de la Oesti, care in urma debransarii gospodariei de la 

reteaua de apa a facut o sesizare la prefectura, urmand a se da raspuns in momentul primirii acestei sesizari.Domnul 

Arman Ion afirma ca Lazaroiu consuma apa si nu a platit niciodata.Domnul Primar precizeaza ca are contract si 

plateste. Domnul Turbureanu Ion intreaba daca domnul Petre Savu  se racordeaza la apa de la domnul Badea de la 

RMR. Domnul Primar arata ca in urma convorbirii avute cu domnul Badea, acesta nu-i permite acest lucru.  

Se prezinta adresa de la ANRSC nr. 806064/01.04.2020 privind obligatia de a reorganiza compartimentele 

fara personalitate juridica, organizate in structura aparatului de specialitate, in servicii publice de interes local cu 

personalitate juridica organizate in subordinea Consiliului Local, precum si amenzile daca nu se transmite datele si 

informatiile solicitate.Doamna secretar precizeaza ca este necesar sa se infiinteze o firma pentru a gestiona serviciul 

de apa si canal prin gestiune directa sau sa delegam gestiunea acestui serviciu unei firme licentiate aratand faptul ca 

aaceste informatii au mai fost prezentate si intr-o  alta sedinta si nu s-a stabilit nicio masura . Domnul Iosif intreaba 

in ce calitate strange primaria banii pentru gunoi de la  cetateni si considera ca aceste informatii ar trebui comunicate 

acestei autoritati.Domnul Arman Ion intreaba cu ce scop a venit domnul Calin la proiectul de canalizare, deoarece 

lucreaza la statile de pompare.Domnul Primar arata ca acesta a fost consultant. Domnul Nedelea Petre afirma ca toate 

aceste servicii ar trebui externalizate si nu ar trebui sa aibe nici o legatura cu administratia locala, si astfel toti cei 

nemultumiti , ca urmare a unei defectiuni tehnice, vor lua legatura cu firmele care gestioneaza fiecare serviciu in 

parte. Domnul Primar afirma ca cei de la Albesti au facut firma insa nu se strang bani pentru a functiona acest 

serviciu. Domnul Nedelea Petre considera ca va fi greu sa gasim firme care sa gestioneze aceste servicii, insa trebuie 

sa hotaram ce decizie vom lua cu privire la aceste servicii. Sunt discutii.Domnul Primar afirma ca momentan 

ramanem in acelasi stadiu pana la gasirea unei solutii.  

Se prezinta adresa emisa de Institutia Prefectului nr. 10382/10.04.2020, prin care solicita dezbaterea in cadrul 

Consiliului Local  a necesitatii adoptarii unei hotarari prin care paza unitatilor scolare aflate in domeniul public sau 

privat sa fie asigurate cu personal de paza propriu al primariei calificat si atestat sau cu personal al politiei 

locale.Domnul Iosif intreaba daca scoala nu are paznic iar domnul primar afirma ca sunt incadrati paznici la 

scoala.Se prezinta cererea depusa de domnul Deaconu Constantin prin care solicita sa i se puna in vedere domnului 

Miu Nicolae sa nu mai foloseasca apa din retea. De asemenea pentru realizarea aductiunii de la fantana lui Petru pana 

la caminul de captare, arata ca se poate pune la dispozitia primariei materialele necesare, respectiv 300 ml conducta 

pentru realizarea acestei investitii. Domnul Primar afirma ca nu poate sa primeasca aceste materiale avand in vedere 

ca sunt cumparate de asociatie. Afirma ca la fantana respectiva s-a pus un furtun provizoiu, urmand a se realiza 
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lucrarea integral.Domnul Iosif intreaba de unde foloseste Miu Nicu apa iar domnul Primar arata ca s-a deplasat de 

cateva ori in acea zona, iar acesta are o presiune foarte mica la apa si nu crede ca din acest motiv nu este apa la 

ceilalti cetateni. Afirma ca valea Limpezii a secat si a fost dat drumul la barajul Molivis.  

Se prezinta cererea depusa de domnul Pristavu Gheorghe ,prin care solicita acordul pentru a adapa animalele 

in caldarea Musateicii. Domnul Primar afirma ca in fiecare an au loc discutii legate de aceste aspecte si muntele 

Musateica este muntele pentru sterpele cetatenilor din Corbeni. Domnul Michai  considera ca domnul Pristavu a 

precizat ca nu este proprietar in acel munte domnul Simion si sa nu-i interzica acestuia sa intre. Arata ca acestia 

doresc sa fie pusi fata in fata cu domnul Simion pentru lamurirea situatiei. Sunt discutii.Domnul Iosif afirma ca 

aceste discutii au loc deoarece primaria nu detine nici un act sau cadastru pe munte.  Domnul Primar afirma ca 

fiecare trebuie sa inteleaga ca muntele  Robita este pentru sterpele cetatenilor din Oesti, iar muntele Musateica este 

pentru sterpele cetatenilor din Corbeni.Domnul Stancu Eugen  considera ca este necesar fie pusi fata in fata, sa se 

faca un proces verbal,  sa se gaseasca solutii pentru lamuriea situatiei. Domnul Primar afirma ca intre domnul Michai 

si ceilalti doi este necesar   sa aiba loc o discutie pentru lamurirea acestor aspecte. 

Se prezinta cererea depusa de doamna Linu Nicoleta prin care solicita pasunatul in izlazul comunal Oestii 

Pamanteni, zonele Schei, Maluri si o mica suprafata din zona Rastoci pentru acces la apa, deoarece detine 400 de 

ovine si 17 bovine.De asemenea se prezinta cererea depusa de mai multi cetateni din satul Oestii Pamanteni cu 

privire la aceste aspecte, acestia nefiind de acord cu pasunatul  ovinelor familiei Linu in izlazul comunal.Domnul 

Primar arata ca doamna Linu nu a acceptat oferta care i-a fost propusa. Domnul Lazar Gabriel intreaba pe ce data a 

fost facuta cererea deoarece a avut o discutie cu doamna Linu si alti cetateni, aceasta a fost de acord sa pasuneaze la 

Benta. Sunt discutii. Domnul Primar afirma ca li s-a propus sa se duca in Coaste dar acestia nu doresc. Afirma ca, in 

urma discutiei avute la telefon cu domnul Simion,  acesta a precizat ca in Coaste se duce cu ovinele domnul 

Mira.Domnul Primar arata ca vom incerca sa gasim impreuna cu acestia solutii.  

Domnul Sopa Vasile intreaba ce s-a  intamplat  cu proiectul pentru iluminatul public. Domnul Primar 

prezinta 3 oferte pentru realizarea acestui proiect, precizand faptul ca preturile pleaca de la 250 lei pana la 500 lei. 

Prima oferta este de la Elion Total Top Construct SRL , la 419 lei si alta oferta  la 329 lei, ambele  fara montaj. O 

alta firma  Unic Electro Impex are oferte cu preturi de la 350 lei in sus,  insa acestia solicita intocmirea proiectului, 

iar acesta costa peste 500 milioane. De asemenea o alta oferta contine lampa stradala cu suport stalp, montare, la 30 

w, la suma de 250 lei , iar o alta oferta tot la 30 w insa suportul sa fie de la lampile vechi, iar acest lucru nu este 

posibil. Arata ca  o alta oferta a acestei firme este la 50 w lampa stradala cu suport si montaj la suma de 300 lei, fara 

TVA, iar aceasta din ultima oferta considera ca este cea mai avantajoasa. Domnul Lazar Gabriel a intrebat ce firma 

are oferta cea mai buna iar domnul primar afirma ca firma SC Electroconstruct Depozit SRL . Domnul Arman Ion 

intreaba cate lampi se vor schimba. Domnul Primar afirma ca  pe drumul national sunt  220 de lampi , iar in functie 

de bani vom continua pe restul drumurilor comunale. Sunt discutii.  

D-ara Giulea Mariana informeaza membrii din cadrul Consiliului Local asupra obligatiei de a depuse pana la 

data de 15 iunie declaratiile de avere si interese pe anul 2020. De asemenea doamna secretar informeaza asupra 

obligatiilor de a-si depuse alesii locali rapoartele de activitate , deoarece daca nu sunt depuse exista sanctiuni in acest 

sens. Domnul Iosif afirma ca cei din primarie au facut contestatiile pentru cetateni in vederea anularii amenzilor 

aplicate de politisti , deoarece in primarie a gasit modele de contestatii, iar domnul Margarita Florin afirma ca nu este 

corest sa blocheze activitatea prin punerea unor functionari sa faca contestatii la rudari. Domnul Primar afirma ca nu 

a facut dansul nici o contestatie. Sunt discutii dezorganizate.   

Domnul Primar arata ca referitor la modernizarea alimentarii cu apa de  la Limpedea, mai precis montarea  

unei  statii de filtrare a apei, discutia initiala a fost sa fie amplasata la pod la Berindesti, insa presiunea este foarte 

mare si nu vor rezista filtrele. O alta locatie favorabila ar fi langa vila primariei in satul Poienari, pentru executarea 

unei constructii de 5/6 pentru a amplasa filtre cu carbune, avand si o oferta in acest sens pe care o prezinta spre 

informare consilierilor locali.  Aceasta lucrare a fost prinsa in lista de investitii. Domnul Margarita Marian intreaba 

daca este spatiul necesar pentru a executa aceasta lucrare iar domnul primar afirma ca este suficient spatiu.  

Domnul Buhai Florin intreaba ce demersuri s-a mai facut in legatura cu achizitionarea buloescavatorului. 

Domnul Popescu Andrei afirma ca, in urma consultarilor facute cu alte persoane,  nu exista modalitate legala de a 

anula licitatia. Firma care oferea Terex s-a retras din procedura , iar pana la sfarsitul lunii iunie trebuie sa se ia o 

decizie. Afirma ca s-a interesat la alte comune  care au luat acest utilaj, si sunt multumiti de el.   

Ordinea de zi fiind epuizata  sedinta se incheie,  drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

                              PREȘEDINTE DE SEDINȚĂ,                                         SECRETAR GENERAL UAT, 

                             ARMAN IONUT ALEXANDRU                                             VĂCARU IOANA 
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